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PROTOKÓŁ Nr XXXV/2010 
z przebiegu sesji zwyczajnej Rady Gminy Bojszowy 

w dniu 07 lipca 2010r. 

 

Obecni zgodnie z załączoną listą obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Uchwalenie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Przedstawienie projektów uchwał. 

5. Przyjęcie uchwał. 

6. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące. 

7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

8. Zakończenie sesji. 

 

 

Przebieg sesji: 
Ad.1-3 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor otworzył sesję, powitał radnych i zaproszonych 

gości oraz stwierdził prawomocność sesji – obecnych 14 radnych (nieobecny/spóźniony 

radny:  Henryk Kostyra). 

 

Radny Grzegorz Tomala zapytał, czy na sesji będzie udzielona informacja w sprawie 

powodzi, gdyż na Komisji padł wniosek o zwołanie specjalnej  sesji dotyczącej tej tematyki. 

Wójt odpowiedział, że informacja będzie udzielona w punkcie 6 programu posiedzenia Rady. 

                                                                                                                

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie: 14 głosów za. 

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie –  14 głosów – za. 

 

Ad 4 

Przedstawienie projektów uchwał. 

Projekt uchwały Nr XXXV/182/2010 Statut Gminy Bojszowy. Głos zabrał Przewodniczący 

Doraźnej Komisji Statutowej Grzegorz Sztoler. Rada Gminy Bojszowy uchwałą Nr 

IV/21/2007 z dnia 2 lutego 2007r. powołała Doraźną Komisję Statutową, której celem 

działania było dokonanie przeglądu i weryfikacji prawa miejscowego obowiązującego w 

Gminie Bojszowy, a w szczególności opracowanie Statutu Gminy oraz 

Regulaminu Rady Gminy. Podjęta uchwała była wyrazem woli wszystkich 

bojszowskich radnych. W wyniku podjętych, kilkuletnich prac komisja 

opracowała poniższy projekt Statutu Gminy Bojszowy wraz załącznikami 

tj. Zasadami działania jednostek pomocniczych oraz Regulaminem Rady Gminy Bojszowy. 

Przewodniczący Komisji wprowadził autopoprawki w §2 tiret 6 oraz w §19 ust 3, 6 i 7. 

Również radny Andrzej Knopek zwrócił uwagę, że konieczna jest autopoprawkę w §20 pkt 7. 

Komisja zakończy swoją pracę po złożeniu sprawozdania ze swojej działalności. 
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Uwagi radnych: 

Radny A. Knopek: w 2008 r. padło stwierdzenie, że nie ma możliwości zmiany całości 

statutu. 

Radca Prawny Mirosław Nosalik: w międzyczasie doszło do kilku zmian oraz ich uchyleń 

Statutu. W związku z powyższym oraz nową praktyka pisania tego typu aktów, tzn., unikania 

powtórzeń przepisów ustawowych, Komisja podjęła decyzję o konieczności napisania tekstu 

jednolitego Statutu Gminy Bojszowy. 

Radny Robert Seweryn: w projekcie Statutu brakuje zapisów dot. herbu gminy (po wejściu 

w życie statutu, gmina nie będzie mogła się posługiwać herbem) oraz możliwości tworzenia 

fundacji. Statut powinien wprost określać, kto podpisuje protokoły z posiedzeń komisji oraz 

sesji rady gminy. W §19 ust. 13 proponuję dopisać „lub doraźnie zlecone”. Jak na gruncie 

formalno-prawnym wygląda ciągłość władzy w gminie? 

Radny G. Sztoler: zapis dot. „lub doraźnie zlecone” jest zawarty w §16 ust. 6. Nadzór 

prawny stwierdził, iż zapisy dot. fundacji nie powinny znajdować się w statucie. Kwestia 

herbu będzie uregulowana w terminie późniejszym. Nie ma potrzeby wprowadzać zapisu, kto 

podpisuje protokoły, ponieważ to ustawa określa, kto prowadzi i organizuje prace rady i 

komisji. 

Radca Prawny: zaostrzono przepisy dotyczące tzw. herbarza. W chwili obecnej nie ma 

nawet komisji heraldycznej, więc uregulowanie kwestii herbu będzie procesem długotrwałym 

– nie jest to wyłączny problem Gminy Bojszowy. Ciągłość władzy w gminie nie wymaga 

uregulowania w Statucie – przepisy te są zawarte w odrębnych ustawach. 

 

Projekt uchwały Nr XXXV/183/2010 w sprawie w sprawie nadania nazwy ulicy Lipowa oraz 

projekt uchwały Nr XXXV/184/2010 w sprawie zaliczenia ulicy Lipowej do kategorii dróg 

gminnych został omówiony przez Wójta Gminy Bojszowy. W związku z powstaniem nowych 

działek i drogi dojazdowej do tych działek (droga boczna od ul. Dąbrowskiej) zachodzi 

konieczność nadania nowej nazwy tej drogi oraz zaliczenia jej do kategorii dróg gminnych. 

W/w czynności niezbędne są do prowadzenia ewidencji nieruchomości w gminie. Propozycja 

nazwy „Lipowa” wpłynęła od mieszkańców tej ulicy oraz właścicieli działek budowlanych, 

które się tam znajdują. Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował zaliczenie tej ulicy do 

kategorii dróg gminnych. 

 

Uwagi radnych: 

Radny Grzegorz Tomala: w związku z powyższą uchwałą widać niekonsekwencję w 

przejmowaniu dróg wewnętrznych. Czy droga ta będzie wykonana zgodnie ze sztuką 
budowlaną? 

Wójt: Ta droga została nieodpłatnie przejęta po kilku latach starań mieszkańców. Ulica 

Lipowa zostanie utwardzona, ale nie w najbliższym czasie. 

Radny Rajmund Gondzik: kto ponosi koszty wydzielenia z terenu działki drogi 

dojazdowej? 

Wójt: wszelkie koszty takiego podziału geodezyjnego ponosi właściciel działki. 

 

Projekt uchwały Nr XXXV/185/2010 w sprawie dostosowania opisu granic stałych obwodów 

głosowania w Gminie Bojszowy do stanu faktycznego. W związku z powstaniem nowych ulic 

na terenie gminy zaistniała konieczność aktualizacji okręgów wyborczych poprzez dopisanie 
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do nich tych ulic. W tym miejscu Wójt wprowadził autopoprawkę dot. dopisania do wykazu 

ulic ulicy Lipowej. 

Uwagi radnych: 

Radny G. Tomala: jaka jest liczba mieszkańców w danych okręgach? 

Wójt: w tej chwili nie mam takich informacji. Natomiast mimo dopisania do okręgów 

kolejnych ulic, nie zmienia się liczba mandatów radnych. 

Radny G. Tomala: czytelniejsze byłoby też podzielenie ul. Św. Jana na 2 okręgi. 

Wójt: do tej pory nie wpłynął taki wniosek. 

 

Projekt uchwały Nr XXXV/186/2010 w sprawie zmian w budżecie na 2010r. Podjęcie 

uchwały o zmianach w budżecie na 2010r. wynika z następujących przyczyn: zwiększenie 

dochodów budżetowych (zał. nr 1) o kwotę 194.700 zł z następujących tytułów: przekazanie 

pomocy finansowej z Gminy Tychy, Gminy Mikołów oraz Starostwa Powiatowego w 

Bieruniu na akcję przeciwpowodziową oraz usuwanie skutków powodzi - dz. 754; 

przekazanie pomocy finansowej z Gminy Imielin– dz. 852; przekazanie darowizny z 

Nadleśnictwa Pszczyna z przeznaczeniem na pomoc dla poszkodowanych mieszkańców w 

czasie powodzi – dz. 852; przekazanie pomocy finansowej z Urzędu Marszałkowskiego na 

realizację programów w zakresie profilaktyki uzależnień – dz. 851. Zwiększenie wydatków 

budżetowych w zał. nr 2 wynika z w/w przekazanych kwot pomocy finansowej, natomiast 

zmiany planu wydatków polegające na przesunięciu wydatków między działami klasyfikacji 

budżetowej podyktowane są następującymi przyczynami: zwiększenie w dz. 700 rozdz. 

70005 o kwotę 10.000 zł na wykup gruntów pod ul. Złoty Łan (decyzje Starosty 

Bieruńskiego); zwiększenie w dz. 710 rozdz. 71003 o kwotę 32.000 zł na realizację 
opracowań planu zagospodarowania przestrzennego; zwiększenie w dz. 851 rozdz. 85195 o 

kwotę 4.000 zł na wydatki bieżące na działalność związaną z propagowaniem idei 

honorowego krwiodawstwa przy jednoczesnym zmniejszeniu o 4.000 zł wydatków na dotacje 

do stowarzyszeń; zmniejszenie w dz. 750 rozdz. 75023 o kwotę 30.000 zł wydatków 

majątkowych związanych z komputeryzacją urzędu; zmniejszenie w dz. 851 rozdz. 85149 o 

kwotę 12.000 zł wydatków przeznaczonych na dotację dla GZOZ na programy zdrowotne; w 

dz. 600 rozdz. 60016 przesunięto kwotę 586 627,01 zł na remont ul. Chmielnej. Załącznik nr 

3 określa zmiany polegające na przesunięciu wydatków w rachunku dochodów własnych 

przedszkola dotyczące zmniejszenie planu w § 4210 – zakup materiałów i wyposażenia i 

zwiększenie planu w § 4260 zakup energii. W związku ze zmianami w powyższych 

załącznikach automatycznie następuje też zmiana w WPI (zał. nr 4) oraz w planie wydatków 

na programy realizowane ze środków pochodzących z budżetu UE na 2020r. (zał. nr 5). 

 

Brak uwag. 

 

Projekt Nr XXXV/187/2010 w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu gminy oraz kształtowania się wieloletniej prognozy finansowej oraz 

przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze roku budżetowego. Głos zabrała 

Skarbnik Gminy Bojszowy, pani Elżbieta Kubeczko. W związku z art. 265 pkt 1 i art. 266 ust 

1 i 2 ustawy o finansach publicznych (Dz. U. Nr 157 poz. 1240 z 2009r. z późn. zm.) istnieje 

konieczność dostosowania uchwały o informacji z wykonania budżetu na I półrocze podjętej 

w oparciu o przepisy poprzedniej ustawy o finansach publicznych. 

Obecna uchwała określa tryb i formę oraz zakres informacji z wykonania budżetu 

 za I półrocze. Informacja będzie zawierać część opisową i tabelaryczną. Informacja będzie 
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zawierać również dane na temat rachunków dochodów własnych jednostek budżetowych oraz 

wykonanie wydatków i dochodów budżetowych wg klasyfikacji budżetowej. Znajdzie się tu 

również informacja dotycząca wykonania planów finansowych gminnych jednostek 

organizacyjnych, czyli GBP oraz GZOZ. Uchwała zawiera także zapisy dotyczące realizacji 

wieloletniej prognozy finansowej, które będą miały zastosowanie po raz pierwszy po 

zakończeniu I półrocza 2011r. 

 

Brak uwag 

 

Ad.5 
Przyjęcie uchwał: 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych (obecny H. Kostyra). 
 

Uchwała Nr XXXV/182/2010 Statut Gminy Bojszowy  

    12 głosów – za 

     0 głosów – przeciw 

     3 głosy – wstrzymujące się. 

 

Uchwała Nr XXXV/183/2010 w sprawie nadania nazwy ulicy Lipowa. 
 

15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Uchwała Nr XXXV/184/2010 w sprawie zaliczenia ulicy Lipowej do kategorii dróg 

gminnych 

 

15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Uchwała Nr XXXV/185/2010 w sprawie dostosowania opisu granic stałych obwodów 

głosowania w Gminie Bojszowy do stanu faktycznego 

15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów– wstrzymujące się. 

 

Uchwała Nr XXXV/186/2010 w sprawie zmian w budżecie na 2010r. 

15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 
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0 głosów – wstrzymujące się. 

 

Uchwała Nr XXXV/187/2010 w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 

wykonania budżetu gminy oraz kształtowania się wieloletniej prognozy finansowej oraz 

przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze roku budżetowego 

15 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził pięciominutową przerwę. 

 

Ad. 6 

Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące. 

Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy Bojszowy w okresie 

międzysesyjnym: 

1) Spotkanie z seniorami – członkami OSP Bojszowy. 

2) Prezentacja zespołu tanecznego z Gminnego Gimnazjum w Bojszowach. 

3) Spotkanie organizacyjne w Starostwie dot. Powiatowych Igrzysk Osób 

Niepełnosprawnych. 

4) Powiatowy Konwent Samorządowców w Urzędzie Miasta Imielin. 

5) Wystawa Rękodzieła w Gminnym Gimnazjum w Bojszowach. 

6) Udział w Mistrzostwach Polski w Tenisie Ziemnym Konin 2010 – zajęcie III miejsca. 

7) Udział w Pikniku Żeglarskim Osób Niepełnosprawnych na akwenie Chełm Śląski. 

8) Jubileusz Szkoły Podstawowej w Międzyrzeczu z okazji 10-lecia nadania imienia i 

poświęcenia sztandaru. 

9) Posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy. 

10) Udział w koncercie i licytacji – „Dla Zosi”. 

11) Powiatowe Igrzyska Osób Niepełnosprawnych. 

 

Do Rady wpłynęło pismo Biblioteki Śląskiej w Katowicach dot. działalności Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Bojszowach, pismo Marszałka Województwa Śląskiego dot. 

wystąpienia Marszałka Bronisława Komorowskiego, wpłynęła też petycja mieszkańców 

Jedliny w sprawie akcji odkomarzania. 

Do dnia 12 sierpnia br. należy złożyć oświadczenie majątkowe radnego gminy. 

 

Przewodniczący podziękował radnym oraz pracownikom urzędu gminy za pomoc i dyżury w 

czasie majowej powodzi. Odnośnie wniosku radnych na komisji w sprawie sesji dot. powodzi, 

przewodniczący podkreślił, że po pierwsze nie był to wniosek formalny, a po drugie, każdy z 

radnych, który chciał zasięgnąć jakiejkolwiek informacji o sytuacji w gminie podczas 
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powodzi mógł to zrobić osobiście lub telefonicznie (24-godzinne dyżury sztabu kryzysowego 

w Urzędzie).  

 

Wójt Gminy Bojszowy przekazał następujące informacje: 

• Powódź 2010. Działania na terenie gminy zostały podjęte już 15.05.br. 

Początkowo cała akcja była prowadzona przy udziale własnych sił, tzn. jednostek 

OSP i mieszkańców. Każda decyzja, każde działanie logistyczne są 
udokumentowane, wszelkie działania były legalne. Koszty prowadzenia akcji 

początkowo spoczywały po stronie gminy. W terminie późniejszym gmina 

otrzymała pomoc finansową od Wojewody oraz sąsiednich samorządów. Koszty 

akcji: paliwo do pomp – ponad 80 tys. zł; ekwiwalent dla strażaków OSP – ok. 50 

tys. zł; wyżywienie/napoje – 10/11 tys. zł, materiały (baterie, taczki itp.)– ok. 3,5 

tys. zł (wydano ok. 15 tys. worków oraz ok. 1500 ton piasku). Duży wkład w 

pomoc miały firmy prywatne: firmy braci Chrobok – koszt 154 879 zł, firma 

Baron – 14 600 zł, firma W. Hachuła- 3 600 zł, firma E. Tomala – 3 300 zł. firma 

Kostka (elektryczność) 870 zł itd. Łączne koszty prowadzenia akcji to ok. 260-

280 tys. zł. Również starty w infrastrukturze zostały wykazane, opisane i 

skontrolowane. Uszkodzeniu uległy m.in.: ul. Wałowa, ul. Kłosowa, ul. 

Dworzysko, ulica boczna do ul. Fabrycznej, ul. Skrajna, ul. Strumykowa, ul. 

Gromadzka, SP w Międzyrzeczu oraz SP w Bojszowach. Rząd zaoferował pomoc 

w następujących formach: a) zasiłki celowe dla poszkodowanych w wysokości do 

6 tys. zł (w gminie wydano 192 decyzje), b) dotacje celowe na naprawę zniszczeń 
w budynkach mieszkalnych oddanych do użytkowania, kwota do 20 tys. zł (straty 

od 20 do 100 tys. szacuje rzeczoznawca wojewody). Obecnie trwa jeszcze 

szacowanie szkód w rolnictwie. Gmina otrzymała szeroką pomoc materialną w 

postaci artykułów spożywczych i higienicznych. W dniu 2.07.br. w Urzędzie 

odbyła się narada robocza z podmiotami, które powinny uczestniczyć w 

naprawianiu szkód popowodziowych. Wypracowano na niej wnioski i zadania do 

realizacji, które w przyszłości mają zminimalizować skutki powodzi czy 

podtopień. 

• W związku z powodzią opóźnione zostały prace nad remontem mostu na Gostyni. 

• Gmina Bojszowy została wpisana do księgi akcyjnej spółki RPWiK. 

• Złożono wniosek o umorzenie pożyczki na IV edycję ograniczenia niskiej emisji. 

• Naprawa przepustu pod ul. Spacerową. 

• Montaż tablic z prawidłowym oznaczeniem nazw miejscowości. 

• Remont schodów przy OSP w Bojszowach. 

• Trwa budowa boiska wielofunkcyjnego na terenie SP w Międzyrzeczu. 

• Ogłoszono przetarg na budowę placów zabawach przy szkołach podstawowych. 

• Od 12 lipca ma ruszyć remont ul. Cichy Kącik. 

• ul. Barwna – projekt na przebudowę tej ulicy również dostał finansowanie z RPO. 

• ul. Trzcinowa – trwają prace nad dokumentacją remontu. 

• Podjęto decyzję o wykonaniu dokumentacja dla remontu ul. Skromnej i Wolskiej. 



 7

• Trwają prace nad planem zagospodarowania przestrzennego. 

 

Zapytania i interpelacje radnych: 

Radny Stefan Bratek- jakie są plany związane z ul. Wałową? Na ul. Wolskiej na moście 

zwężono przejazd, co uniemożliwia ruch autobusów. Prośba o wykoszenie boiska w Jedlinie 

oraz o przypomnienie właścicielom wałów o konieczności ich koszenia. 

Radny G. Sztoler- czy w Bojszowach jest możliwe zbudowanie zbiornika retencyjnego?  

Radny A. Knopek- gdzie w gminie są określone działania w przypadku powodzi. Ja się 
dowiedziałem o funkcjonowaniu gminnego sztabu kryzysowego dopiero z gazety. Na stronie 

internetowej też nie było na ten temat informacji. Zły stan przystanków na ul. Gaikowej na 

wysokości państwa Madej-Sklorz. Na ul. Jedlińskiej właściciele 2 posesji pompują wodę do 

studzienek.  

Radny R. Gondzik- prośba o naprawę poboczy na ul. Trzcinowej. Na jakim etapie jest 

kanalizacja na ul. Klubowej i Lawendowej. Prośba o przystanek autobusowy na ul. 

Trzcinowej. 

Radny G. Tomala- czy będzie osuszone rozlewisko za lasem? Prośba o tablicę informacyjną 
na temat działania Orlika. 

Radny R. Seweryn- co z nowelizacją uchwały w sprawie przyjęcia zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania i wynajmowania 

na okres dłuższy niż trzy lata? Modernizacja ul. Św. Jana – prośba o wskazanie możliwości 

remontu. Jakie są wnioski nt. wyposażenia gminy w sprzęt potrzebny przy powodzi? Należy 

ustalić, która firma jest odpowiedzialna za obniżenie wału. Należy też zwrócić uwagę na 

łamiących zakaz jazdy po wałach. Brak informacji nt. festynu na Bulowiźnie. Festyn 

organizowany przez strażaków w Świerczyńcu nie powinien być reklamowany hasłem 

„zapraszamy na piwo”. 

Radny A. Wybraniec- mieszkańcy ul. Średniej zgłaszają potrzebę zainstalowania na tej ulicy 

progu zwalniającego. 

Radny G. Tomala – prośba o wskazanie mieszkańcom możliwości wypalania traw na 

terenach popowodziowych. 

 

Ad. 7 
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje: 

W pierwszej kolejności zabrał głos Przewodniczący Rady, który wyjaśnił, że nie wpłynął do 

niego wniosek o zwołanie sesji nt. powodzi.  

Naprawa ul. Wałowej – ulica ta spełnia podwójna funkcję: wału oraz drogi. Decyzje w 

sprawie jej naprawy zapadną w najbliższym czasie. 

Zwężenie na ul. Wolskiej – są to działania podjęte przez Powiat, w związku z zagrożeniem 

wystąpienia katastrofy budowlanej. 

Boisko w Jedlinie – jest już zlecenie – będzie wykoszone. 

Polder zalewowy – naturalnym polderem jest niestety ul. Dworzysko. Co do możliwości 

wybudowania zbiornika na innych terenach – brak danych. Funkcję takiego polderu mogłyby 

spełniać w przyszłości tereny przy żwirowni. 
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Działania w czasie powodzi – działania takie są wskazane w planie działań w sytuacjach 

kryzysowych, w którym imiennie są wskazane osoby działające w sztabie. Jest to dokument 

poufny, więc jego zapisy nie mogą być publikowane. Na stronie internetowej ukazywały się 
na bieżąco informacje na temat stanów alarmowych oraz pogotowia powodziowego. 

Przystanki ul. Gaikowa– prace ruszą w najbliższym czasie. 

Pompowanie wody – była interwencja z Urzędu Gminy, została też wysłana informacja do 

Powiatu, gdyż jest to droga powiatowa.  

Pobocze na ul. Trzcinowej – jest to na bieżąco łatane. Niestety przy obecnym natężeniu 

ruchu, pobocze jest „niszczone” w większym stopniu. 

Przystanek na ul. Trzcinowej – wniosek był już przekazany w terminie wcześniejszym – 

PKS odmówił. 

Przyłącza kanalizacyjne – termin realizacji jest do końca roku.  

Rozlewisko – zostanie to rozwiązane. 

Orlik – w „Naszej Rodni” jest informacja o godzinach funkcjonowania obiektu. 

Uchwała – jeszcze nie opracowana. Przy tego typu kwestiach mają pierwszeństwo mimo 

wszystko przepisy ustawy. 

ul. Świętego Jana – w ekstremalnej sytuacji remont będzie realizowany etapami ze środków 

budżetu gminy. 

Sprzęt – gmina zabiega o 2 pompy z górnictwa, pozostały sprzęt, w tym pływający jest w 

odpowiedniej ilości. 

Jazda po wałach – jest poważny problem z zdefiniowaniem właścicieli pojazdów 

poruszających się po wałach. 

Przelanie wału – okazało się, że to obniżenie wału było drogą zwyczajową, której używali 

pracownicy firmy – mieli na to zgodę. Zawiódł tu niewystarczający nadzór ze strony kopalni. 

Z tej drogi zwyczajowej korzystały też inne podmioty. 

Festyn na Bulowiźnie – były robione plakaty. Zabrakło jedynie informacji na stronie 

internetowej. 

Festyn w Świerczyńcu – faktycznie może być to „gryząca” kwestia, ale organizatorem jest 

OSP, która ma zezwolenie na sprzedaż piwa, z czego osiąga dochód.  

Próg zwalniający – konieczny jest pisemny wniosek mieszkańców. 

Wypalanie – obowiązuje bezwzględny zakaz wypalania traw przez mieszkańców. 

 

Ad. 8 
Przewodniczący Rady Gminy Bojszowy Marek Kumor formułą „Zamykam sesję Rady 

Gminy Bojszowy” zakończył obrady sesji. 

 

 

 

Protokołowała: B. Wrobel 

Bojszowy, dnia 07.07.2010r. 


